

# End On End - European tour 12" RIP005



## Tracklist:

1. Streets paved with privilege  
not gold
2. One thousand years and this  
still makes sense
3. Sedentism is where we  
went wrong
4. Northern stoicism mixed  
with southern insanity
5. Have you ever  
heard of Victor Jara ?

[www.endonend.com](http://www.endonend.com)



**riptide**  
recordings

Five new songs released for their first European Tour 2004. A limited one-sided beautiful looking 12" with handmade spraypainted cover in silver. These songs really rock: They have often been described as a mix of Good Riddance, Endstand with a slight dose of the Ebullition sound. The content is very serious, the political and personal lyrics part this band from the usual hardcorebands. Five songs to dance around in your room. End On End had a previous LP on Substandard/ Coldbringer Recordings and a couple of split records, including the one with Funeral Diner.

Fünf neue Songs, die extra für ihre erste Europatour 2004 gepresst worden. Eine limitierte einseitig bespielte 12" mit handbesprühten silbernen Covern. End On End werden oft als Mix von Good Riddance, Endstand und einem Schuss von dem legendären Ebullition Sound beschrieben. End On End haben einen sehr ernstesten Anspruch durch ihre politischen und sehr persönlichen Texte, und dies unterscheidet sie von gewöhnlichen Hardcorebands. Fünf Songs um in seinem Zimmer zu tanzen, und mitzugröhlen. End On End haben vorher eine LP auf Substandard/ Coldbringer Recordings veröffentlicht, sowie diverse Splits u.a. mit Funeral Diner.

[www.riptiderecordings.de](http://www.riptiderecordings.de)  
[info@riptiderecordings.de](mailto:info@riptiderecordings.de)

riptide recordings  
is part of the Pleasure Syndicate family

Mailorder and distribution through  
**the pleasure syndicate**  
[www.pleasure-syndicate.de](http://www.pleasure-syndicate.de)  
[mailorder@pleasure-syndicate.de](mailto:mailorder@pleasure-syndicate.de)